

Customs Notice No. (14/2021)

Personal imports via e-commerce

إعلان جمركي رقم (2021/14)

بشأن المستوردات الشخصية عبر التجارة الإلكترونية

Pursuant to the Customs Notice No 9/2021 concerning Personal Imports via E-commerce, and for purposes of flexible response to business sector requirements and to facilitate customs procedures and regulate the movement of personal goods through e-commerce channels;

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2021/9) بشأن المستوردات الشخصية عبر التجارة الإلكترونية، ولغايات المرونة في الاستجابة لمتطلبات بيئة الأعمال ، ولتسهيل الاجراءات الجمركية وتنظيم حركة البضائع الشخصية عبر قنوات التجارة الإلكترونية،

The following has been decided:

فقد تقرر ما يلي:

Article (1)

المادة (1)

The application of Article 5-a of the Customs Notice No. 9/2021 on Personal Imports via E-commerce which states that "all goods imported for personal purposes through postal parcels or courier companies with value of no more than AED300 are exempted of customs duties" shall be deferred until 31/12/2021 and will apply as of 1/1/2022.

إرجاء تطبيق المادة (5/ أ) من الإعلان الجمركي رقم (2021/9) بشأن المستوردات الشخصية عبر التجارة الإلكترونية والتي تنص على " تُعفى من الرسوم الجمركية البضائع التي لا تزيد قيمتها عن (300) درهم والمستوردة للأغراض الشخصية عبر الطرود البريدية وشركات الشحن السريع والشركات " وذلك حتى 2021/12/31، ليتم العمل بها اعتباراً من 2022/1/1.

Article (2)

المادة (2)

Exemptions that prior to the introduction of the Customs Notice No. 9/2021 were in force for goods imported for personal purposes via postal parcels, couriers and online selling service-providers registered with Dubai Customs shall continue in effect until 31/12/2021.

يستمر العمل بالإعفاءات المقررة قبل العمل بالإعلان الجمركي رقم (2021/9) للبضائع المستوردة للأغراض الشخصية عبر الطرود البريدية وشركات الشحن السريع والشركات المسجلة في الدائرة التي تقدم خدمات بيع السلع والمنتجات عبر القنوات الإلكترونية ولغاية 2021/12/31.

Ahmed Mahboob Musabih
Director General

أحمد محبوب مصبح
المدير العام



صدر بتاريخ: 2021/08/23